
Душанка Мајкић 

Питања постављена Савјету министара БиХ и Министарству одбране БиХ:  

1. „Да ли Министарство одбране има јасне процедуре уништавања муниције и МЕС-а ван 

капацитета Оружаних снага БиХ? Ако има - зашто их не примјењује? 

2. Шта се догодило са делаборисаним елементима добијеним приликом уништавања 506 тона 

муниције (пилот пројекат)? 

3. Када је Министарство одбране обавијештено о нестанку 11.530 кг ТНТ-а у 'Претису' 

(навести датум)? 

4. Зашто Министарство одбране не рјешава питање продаје преко 1.000 тона делаборисаних 

елемената муниције и МЕС-а на локацији радионице ТРОМ у Добоју, који су 

ускладиштени и раздвојени по ентитетској припадности? 

5. Зашто Министарство одбране не рјешава питање продаје експлозива насталог досадашњим 

делаборацијама (ускладиштен и раздвојен по ентитетској припадности)? 

6. Да ли је Министарство одбране упознато са Мишљењем Министарства правде број: 08-02-

4-12784/10 од 26. 11. 2010. године у вези са правом на продају делаборисаних елемената 

(што је у супротности са Законом о одбрани и Законом о министарствима и другим 

органима управе)? 

7. Да ли је Министарство одбране сачинило цјеловиту анализу пропуста у процесу 

спровођења пилот пројекта уништавања вишкова наоружања и МЕС-а, као и план мјера за 

отклањање недостатака уништавања?“ 

 

 


